
                          MESTO HNÚŠŤA 

                Francisciho 74/2, 981 01 Hnúšťa 

          

                                                                                                                V Hnúšti dňa 26.4.2024 

 

SPRÁVA O PLNENÍ POKYNU PRIMÁTORA A UZNESENÍ MsZ   

 

Na základe požiadaviek a pripomienok z mestského zastupiteľstva, spracovaných v pokynoch 

primátora mesta a uznesení mestského zastupiteľstva, predkladám správu o stave ich plnenia 

ku dňu 26.4.2024 

 

POKYN č. 17/2024: 

Informovať o plnení úloh z predchádzajúcich MsZ: 

- Vypracovať harmonogram zasadnutí výborov m.č. – Ing. Vacula 

V riešení. Návrh výborov dávame nasledovný: 

- Výbor č. 1 15.5.2024 o 15:00 

- Výbor č. 2 16.5.2024 o 15:00 

- Výbor č. 3 22.5.2024 o 15:00 

- Výbor č. 4 23.5.2024 o 15:00 

- Určiť termín na vybudovanie bezbariérového vstupu do kultúrneho domu – Ing. Vacula 

V riešení. Určite neviem určiť termín, keďže musím najskôr zistiť ceny za vybudovanie 

buď schodolezu alebo pevného vstupu do prístavby MsKS. Ďalej je potrebné z našej 

strany dať spraviť na mieru ponuku na vybudovanie schodolezu do sály prístavby 

MsKS. Až následne sa môžeme baviť o termíne, pokiaľ to bude možné finančne pokryť 

z rozpočtu mesta. 

 

- Pripraviť podklady k budove gymnázia – primátor 

K bodu 7 zápisnice: Správa o plnení pokynu primátora a uznesení MsZ v Hnúšti, zo 

dňa 27.2.2024 

K úlohe zaslať podklady k ďalšiemu využitiu gymnázia podľa písomnej požiadavky 

poslankyne MsZ Ing. Miroslavy Vargovej.  

CITÁCIA ZO ZÁPISNICE: „Zaslané boli údaje o nákladoch na energie a nájme ZUŠ a 

CVČ. Pripomenula, čo požadovala, keďže nebolo zaslané úplne to, čo chcela. Žiadala, 

aby v prehľadnej tabuľke boli uvedené súčasné prevádzkové výdavky, udržiavací 

režim plus predpokladané pri čiastočnej, resp. plnej prevádzke. Ďalej výdavky 

nevyhnutné k tomu, ak by tam boli presťahované tieto organizácie a aké náklady 

budú súvisieť s objektmi, odkiaľ ich presťahujeme. Ak napríklad presťahujeme 

výtvarný odbor z budovy bývalej knižnice, čo s tou budovou ďalej, alebo 

presťahujeme CVČ z komunálu.“ 

VYJADRENIE: Áno, boli poslancom zaslané nám dostupné údaje o nákladoch na 

energie v GMH. Tie spočívali vo výškach prevádzkových výdavkov v troch zložkách – 



teplo, voda, elektrická energia. Ich priemer z posledných piatich rokov bol 

predstavený v tabuľkovej forme. Dohromady činili celkové prevádzkové trovy 

v hodnote 48 500,- €. Presťahovaním našich dvoch vzdelávacích organizácii a to CVČ 

a ZUŠ s tromi odbormi do tohto objektu by znamenalo len čiastočné pokrytie 

v hodnote cca 18 500,-€. Keďže ani majiteľ budovy gymnázia VÚC a ani Mesto Hnúšťa 

nedospelo k návrhu obsadenia zvyšnej časti priestorov nejakou vhodnou inštitúciou, 

ktorá by zvyšnú sumu nákladov vedela vykryť, nie je možné zaslať na majetkové 

oddelenie BBSK oficiálnu žiadosť k prevodu či kúpe budovy GMH pod správu mesta. 

Ak berieme v úvahu informáciu z redakcie vobraze.sk zo dňa 7.12.2023, ktorú 

poskytla hovorkyňa BBSK Lenka Štepáneková, citujem: „Budova bývalého gymnázia 

spolu s priľahlými pozemkami boli Zastupiteľstvom BBSK na septembrovom rokovaní 

vyhlásené za prebytočný majetok. „V zmysle Stratégie nakladania s nevyužívaným a 

prebytočným nehnuteľným majetkom Banskobystrického samosprávneho kraja na 

roky 2021-2030 bola informácia o prebytočnom majetku oficiálne odoslaná dňa 

16.10. mestu Hnúšťa s možnosťou uchádzania sa o nájom alebo prevod majetku. 

BBSK zatiaľ neeviduje spätnú väzbu od mesta Hnúšťa na toto podanie, avšak mesto už 

skôr deklarovalo potenciálny záujem o nájom budovy bývalého gymnázia, preto 

takéto nakladanie s majetkom považujeme zatiaľ za hlavnú alternatívu riešenia 

budúceho využitia majetku.“  

Mesto deklarovalo záujem najmä kvôli nepoškodeniu či zničeniu objektu tak, ako to 

vidíme na ulici Školskej, po vyňatí ZŠ 1-4 roč. v Likieri. S vedením BBSK, hlavne 

s predsedom VÚC Ondrejom Lunterom, stále hľadáme vhodné riešenie na využitie 

tohto komplexu, ktorý je súčasťou vzdelávacieho areálu na Nábreží Rimavy.  

Je nemožné vyčísliť náklady pri čiastočnej a plnej prevádzke, pretože v samotnom 

gymnáziu začal byť zreteľný úbytok študentov už v roku 2008, kedy v maturitnej 

triede bolo už len 12 poslucháčov a počty tried osemročného gymnázia sa každý rok 

znižovali. Udržiavací režim stál: elektrika 634,-€ (9/23-3/24), voda 0 €, teplo rok 2023 

5780,-€ + jan. a feb. 2024 7812,-€, v nevykurovacom období poplatok 1390,-€, 

celkovo teda 16 372,-€ doteraz. 

                                                                                                   S úctou 

                                                                                                       Mgr. Martin Pliešovský,   

                                                                                                                    primátor  

 

- Informovať o situácii s prevozom zosnulých do R. Soboty  a o možnostiach riešenia – 

primátor mesta v spolupráci s vedúcim oddelenia služieb – bolo uskutočnené 

rokovanie s riaditeľkou GEMERCLINIC a bola vyslovená požiadavka zo strany 

nemocnice. Požiadavka je v riešení v náväznosti na komplexné riešenie pohrebných 

služieb na oddelení pohrebných služieb mesta Hnúšťa. 

 

 Prednostka úradu 

- Zabezpečiť informovanie voličov o zmenách v príslušnosti okrskov pre voľby do 

Europarlamentu 

Termín: pri zasielaní oznámení o čase a mieste konania volieb – úloha trvá 



 

 Vedúci odd. výstavby, ŽP a VO  

- Prednostne opraviť ul. Klokočovu a Francisciho 

Termín:  pri opravách komunikácií 

- Vypracovať finančné porovnanie nákladov na práce spojené s opravou výtlkov 
miestnych komunikácií externého dodávateľa s nákladmi na vykonanie týchto prác 

pracovníkmi oddelenia služieb. 

Termín: v riešení 

 

 Primátor mesta: 

- Určiť termín presunu klubu dôchodcov do zrekonštruovanej budovy 

         Termín: 20.05.2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

UZNESENIA MsZ: 

Uznesenie č. 19/289/2024 

c/ poveruje MsÚ zverejniť výberové konanie na riaditeľa ZUŠ 

Uznesenie vykonané 27.3.2024      

 

Uznesenie č. 19/290/2024 

c/ poveruje MsÚ zverejniť zámer predaja – Kohárová, Bálintová  

Uznesenie vykonané 5.4.2024 

 

Uznesenie č. 19/291/2024 

3. Poveruje MsÚ zverejniť prebytočnosť majetku – vozidlo MAN 

Uznesenie vykonané 5.4.2024 

 

Uznesenie č. 19/293/2024 

3. poveruje spracovaním písomnej odpovede o zaradení žiadosti o byt 

Uznesenie vykonané 5.4.2024 

 

Uznesenie č. 19/294/2024 

3. poveruje MsBP uzatvorením zmluvy na byt – D. Oláh 

Uznesenie vykonané 5.4.2024 

 

Uznesenie č. 19/297/2024 

3. poveruje MsÚ a MIS uzatvorením dohody k prefakturácii nákladov 

Uznesenie vykonané  

 

 

 

 

 

 

 

        Mgr. Martin Pliešovský 

                         primátor mesta 


